
 

Zápis z jednání LK a KMM JMaZL 03/2023 
 

Termín: 21. 3. 2023 

Místo:  Telekonferenční jednání, online MS Teams 

Čas:   10:00-12:15 

Účast:  Milan Veselý (předseda LK), Bedřich Chromek (předseda KMM), Václav Legát, Jiří 

Bořecký, Marek Fiala, Matěj Koňařík, Jan Šťastník, Pavel Brückner (sekretář) 

Omluven: Roman Grabovský 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Hodnocení regionálních soutěží JMaZL 2022/2023 

3) Návrh regionálních soutěží JMaZL 2023/2024 

4) Návrhy na úpravu legislativy, řádů, předpisů 

5) Různé 

 

 

1. Úvod, přivítání 

Sekretář obou komisí JMaZL Pavel Brückner přivítal všechny přítomné na online jednání. 

Omluvil z jednání Romana Grabovského, člena LK JMaZL. Program jednání byl schválen ve 

stávající podobě. 

 

2. Hodnocení regionálních soutěží JMaZL 2022/2023 

Pavel Brückner vyzval všechny přítomné ke zpětné vazbě k soutěžím v aktuálním soutěžním 

ročníku 22/23. 

Milan Veselý 

- velký počet družstev v kategorii elévů v rámci celé jedné soutěže, velká rozdílnost 

výkonnosti 

- pozitivní rozdělení týmů v kategorii mladších žáků 

- košové soutěže smysluplné, ale negativní je administrativní přeřazování pořadatelů 

Bedřich Chromek 

- pozitivně vnímá košové soutěže i přes některé negativní faktory (např. 3 týmy v koši) 

Jan Šťastník 

- pozitivní rozdělení do soutěží v kategorii mladších žáků 

- negativní zkušenost v rámci košových soutěží ve starších kategoriích (časté střetávání 

některých týmů, rostoucí nevraživost mezi týmy, demotivace hráčů, umělé tvoření 

vyrovnaných utkání) 

Václav Legát 



 

- spíše negativní zpětná vazba ke košům (administrace pořadatelů, ne příliš spravedlivé 

bodování) 

Jiří Bořecký 

- pozitivní hodnocení u rozdělení kategorie mladších žáků, určitá nevýhoda v podobě 

cestování napříč kraji 

- košové soutěže u starších žáků spíš negativní (plánování turnajů, ne příliš spravedlivé 

bodování, navíc vůči postupu na MČR, byť se zatím nestalo) 

- košové soutěže u starších kategorií je více otázka pro oddíly, které v soutěži mají svá 

áčková družstva 

Marek Fiala 

- velká rozdílnost družstev v soutěži elévů 

- pozitivní ohlas na formát nájezdů při remíze v utkání 

- pozitivní ohlas na rozdělení v mladších žácích 

- velké téma přínosnost košové soutěže vůči standardnímu formátu soutěže, příklon 

spíše ke standardnímu formátu soutěže s adekvátním počtem družstev 

Matěj Koňařík 

- soutěže dětí odpovídající vůči počtu družstev v soutěžích, do elévů zachování 

krajského modelu soutěží, u mladších žáků je to přechodová kategorie k možnému 

regionálnímu propojení  

 

3. Návrh regionálních soutěží JMaZL 2023/2024 

Po zpětné vazbě k regionálním soutěžím v aktuálním ročníku 22/23 proběhla velká společná 

diskuse nad nastavením soutěží pro příští sezónu 23/24 včetně možných úprav či změn. 

Nejvíce diskutované body napříč kategoriemi: 

- přípravka: stávající formát i rozpis turnajů, krajské rozdělení 

- elévové: rozdělení/přihlašování družstev do skupin dle „typu“ výkonnosti družstva, 

zachování rozpisu turnaje, krajské rozdělení včetně řešení specifik u krajských soutěží 

v návaznosti na rozdílnost obou krajů 

- mladší žáci: stávající formát je přínosem, zachování rozpisu turnaje, první úrovňová 

soutěž již regionálně viz letošní sezóna, zachování možnosti i úrovně soutěže 3+1 

- starší žáci: nejvíce diskutované téma, standardní formát vs košový formát, příklon ke 

standardnímu formátu soutěže regionálně o cca 8-11 družstvech, nižší úrovně soutěže 

by měly být jednodušší a předvídatelné primárně z organizačního pohledu, pro co 

nejsou košové soutěže vhodné, spíše rozdělení do skupin dle územního rozdělení i 

s možností různých počtů družstev ve skupinách 

- dorostenci i junioři: stávající formát rozdělení na dvě úrovně (2. a 3.liga) je vhodný, 

lépe však ve standardním formátu soutěže, který bude organizačně předvídatelný 

- dívčí soutěže: vychází z nižšího počtu družstev v rámci kategorií, který předurčuje 

samotný formát dívčích soutěží 

- dospělé soutěže: stávající formát 



 

Dále proběhla diskuse nad možností dívčí soutěže ve Zlínském kraji pro rozvoj dívčí složky 

ve Zlínském kraji – hlediska družstev v kraji či Českého florbalu. 

 

4. Návrhy na úpravu legislativy, řádů, předpisů 

Proběhla diskuse nad některými podněty: 

- zavedení nájezdů i v kategorii mladších žáků 

- hrací čas v soutěži dorostenek či juniorek 

- florbal ve formátu 4 na 4 

- předpis na MČR starších žáků (omezení nastoupení) 

- „pravidlo 2+1“ v nastupování z jiné soupisky družstva v kategorii starších žáků 

- nastupování dívek ve starší věkové kategorii chlapců (např. starší žákyně v kategorii 

dorostenců) 

- nastupování hráčů či hráček za družstva jiných oddílů v mládežnických kategoriích, 

kde se nevede dlouhodobá tabulka soutěže 

 

5. Různé 

Pokračovala diskuse nad možností založení dívčí soutěže ve Zlínském kraji. 

Realizace online setkání se zástupci oddílů za sportovní úsek oddílu k vypsaným regionálním 

soutěžím 23/24 a přihláškám do soutěží – představení a vysvětlení konceptu soutěží napříč 

kategoriemi, úpravy či možné změny v soutěžích. Plán realizace na konci dubna. 

 

 

Zapisovatel: Pavel Brückner – sekretář 

Ověřovatel: Milan Veselý – předseda LK JMaZL 


